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Působím jako asistentka na Katedře anglistiky a amerikanistiky, kde jsem také studentkou 

doktorského studijního programu Anglický jazyk. Znám tedy fakultu jako zaměstnanec 

i jako student a je pro mě víc než jen vzdělávací instituce. V období 2014–2017 jsem byla 

členkou studentské komory AS FF, podílela jsem se například na nové podobě Volebního 

řádu a elektronizaci voleb do AS FF. 

 

Senát chápu jako místo, kde je možné setkávat se a diskutovat s lidmi, kteří se zajímají 

o chod fakulty a její směřování a kterým záleží na její budoucnosti. Mandát v senátu beru 

zodpovědně. 

 

Z témat, která v senátu mohu ovlivnit, mě zajímají především tato: 

- kvalitní zpětná vazba od studentů – dávám důraz na evaluaci výuky ať už 

formou dotazníků nebo přes neformální platformy či při setkávání se studenty. 

- vztah studentů a pedagogů – mým cílem je, aby mezi studenty a vyučujícími 

nevládla někdy až nevraživost, ale naopak aby se rozvíjela spolupráce a vzájemný 

respekt. Fakulta by měla být pro studenty nejen vzdělávací institucí, 

ale i bezpečným a stabilním prostorem, kde mají možnost kdykoliv vyjádřit svůj 

názor a kde jsou jasně definované, během studia neměnné podmínky pro studium 

a studentský život. Ráda bych se proto podílela na vytváření prostředí, které 

je přívětivé a přátelské pro studenty i pro vyučující. 

- ekologie a environmentální udržitelnost fakulty – vzdělávání je nedílnou 

součástí udržitelné budoucnosti, a proto mimo jiné podporuji přednášky 

a workshopy na téma udržitelnosti pro studenty, zaměstnance i veřejnost. 

Environmentální udržitelnost fakulty je pro mladou generaci čím dál důležitější 

a pro mnohé uchazeče může být postoj fakulty v této oblasti jedním 

z rozhodujících faktorů při výběru školy. 


